
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.20.1.2020  

Protokół Nr 79/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 21 maja 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:12  zakończenie o godz. 12:04 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Alfred Rzegocki 

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

- Prezes PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk  

- Kierownik Referatu Publicznego Transportu Zbiorowego Katarzyna Wieprzęć  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu 

ustanowionego na rzecz Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli, 

ul. Polna 15. 



4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli oraz przyjęcia tekstu 

jednolitego.  

5. Informacja dotycząca arkuszy organizacji szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski na rok szkolny 2020/2021.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/54/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy 

prowadzące od dnia 1 września 2019 r.  

7. Wniosek Funduszu Lokalnego SMK w sprawie nawiązania współpracy i finansowego 

uczestnictwa w Programie  Działaj Lokalnie.  

8. Przyjęcie protokołów: 76/2020 z dnia 30 kwietnia  2020 roku, 77/2020 z dnia 07 maja 

2020 roku oraz 78/2020 z dnia 19 maja 2020 roku.  

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad.1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 79. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wygaśnięcia trwałego 

zarządu ustanowionego na rzecz Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli, ul. Polna 15.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Decyzja Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zespołu 

Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli, ul. Polna 15 dotyczyć ma działki o nr 

ew. 13/10 o powierzchni 0,0453 ha objętej   i działki o nr ew. 13/13 

o powierzchni 0,1058 ha objętej (KW prowadzona przez Sąd Rejonowy w 



Stalowej Woli), położonych w Rozwadowie, stanowiących część ulicy Polnej i ulicy Grunwaldzkiej. 

Dodała, że na wymienionych działkach znajdują się chodniki i parkingi drogi gminnej. Następnie 

oznajmiła, że wygaszenie trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla 

Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli, ul. Polna 15 na wyżej wymienionych działkach jest 

potrzebne aby Powiat Stalowowolski mógł skutecznie dokonać zamiany pomiędzy 

nieruchomościami powiatowymi a nieruchomościami gminnymi. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Decyzję w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu ustanowionego na rzecz 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli, ul. Polna 15.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli oraz przyjęcia tekstu 

jednolitego.  

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń poinformowała, że ostatni tekst jednolity regulaminu 

organizacyjnego został przyjęty w 2015 roku, a od tamtej pory dokonano w nim dziesięciu zmian, 

w związku z czym należy przyjąć tekst jednolity. Następnie poinformowała, że zmiany w  

Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli polegają na dostosowaniu 

zadań do zmian w przepisach prawa, które miały miejsce w ostatnich latach. Dodała, że 

najważniejsza zmiana w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego miałaby polegać 

na wprowadzeniu do Wydziału BF wieloosobowego stanowiska pracy ds. Windykacji i Egzekucji 

Administracyjnej, z czym wiązałaby się likwidacja Referatu ds. Windykacji i Egzekucji 

Administracyjnej. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 79/515/2020 w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym 

Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli oraz przyjęcia tekstu jednolitego.  

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 5. Informacja dotycząca arkuszy organizacji szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski na rok szkolny 2020/2021.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że plan pracy Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Rady Powiatu Stalowowolskiego zakłada 

przedstawienie Informacji dotyczącej arkuszy organizacji szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski na rok szkolny 2020/2021  w miesiącu czerwcu 2020 roku. Następnie Pani 

Bożena Karlik przedstawiła Informację dotyczącą arkuszy organizacji szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski na rok szkolny 2020/2021. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy uczestnicy posiedzenia mają pytania dotyczące przedstawionej informacji? Żadnych 

pytań nie zgłoszono. Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Informacja została przyjęta.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/54/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy 

prowadzące od dnia 1 września 2019 r.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że zmiana Uchwały Nr VII/54/2019 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia  2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, z 

uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące od dnia 1 września 2019 r. 

dotyczy Załącznika nr 1 i podyktowana jest tym, iż w dniu 8 maja 2020 roku Rada Powiatu 

Stalowowolskiego podjęła cztery uchwały w sprawie założenia dwuletnich branżowych szkół II 

stopnia. W związku z tym, należy uwzględnić w/w typ szkoły w planie sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące. Pani Naczelnik dodała, 

że projekt omawianej uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego musi zostać skierowany do 

Podkarpackiego Kuratora Oświaty celem zaopiniowania. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 79/516/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/54/2019 Rady Powiatu 



Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące od dnia 1 września 2019 r.  

Ad. 7. Wniosek Funduszu Lokalnego SMK w sprawie nawiązania współpracy i finansowego 

uczestnictwa w Programie  Działaj Lokalnie.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że od kilku lat corocznie Fundacja Fundusz 

Lokalny SMK składa wniosek w sprawie nawiązania współpracy i finansowego uczestnictwa w 

Programie  Działaj Lokalnie. Koordynator Ośrodka Działaj Lokalnie Fundacji Fundusz Lokalny     

SMK Pani Elwira Karbarz  zwraca się z prośbą, podobnie jak w latach wcześniejszych, o wsparcie 

finansowe programu Działaj Lokalnie. Program ten jest przeznaczony m. in. dla organizacji 

pozarządowych i grup nieformalnych z powiatu stalowowolskiego na lokalne inicjatywy. Pan 

Tomasz Wosk dodał, że Fundacja Fundusz Lokalny SMK  zwraca się z prośbą o wsparcie finansowe 

w wysokości 5 tys. zł, w zamian zaś będzie wspierać inicjatywy stowarzyszeń z terenu Powiatu 

Stalowowolskiego. Następnie poinformował, że w ubiegłym roku w ramach programu Działaj 

Lokalnie złożone zostały 22 wnioski z powiatu stalowowolskiego, spośród których 

dofinansowanie uzyskało 9 inicjatyw z gmin: Pysznica, Radomyśl nad Sanem, Bojanów, Zaleszany. 

Do 5 tys. złotych, które Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli przekazało Fundacji Fundusz 

Lokalny SMK Ośrodek Działaj Lokalnie dołożył 37 tys. zł na realizację inicjatyw. Naczelnik 

Wydziału PKZ Tomasz Wosk dodał, że w bieżącym roku ze względu na sytuację związaną z 

epidemią koronawirusa w pierwszej kolejności wsparcie otrzymają inicjatywy związane z 

wolontariatem, pomocą sąsiedzką i innymi pomysłami, których odbiorcami będą seniorzy, 

rodziny w kwarantannie oraz rodzice pozostający w domach z dziećmi. Pan Tomasz Wosk wyraził 

opinię, że należy pozytywnie rozpatrzyć Wniosek Funduszu Lokalnego SMK w sprawie 

nawiązania współpracy i finansowego uczestnictwa w Programie  Działaj Lokalnie, gdyż 

Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli już od kilku lat współpracuje z Fundacją Fundusz Lokalny 

SMK, która wspiera stowarzyszenia z terenu Powiatu Stalowowolskiego. Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa zwróciła uwagę, że w latach poprzednich na wsparcie Fundacji Fundusz Lokalny 

SMK przeznaczane były środki finansowe z zakresu pozostałej działalności w dziedzinie ochrony 

zdrowia. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, jakie są priorytety w zakresie wsparcia przez 

Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli działalności organizacji pozarządowych w bieżącym roku? 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk odpowiedział, że priorytetem w zakresie wsparcia przez 

Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli działalności organizacji pozarządowych w bieżącym roku 

jest wspieranie wszystkich działań mających na celu wspieranie wolontariatu, pomoc seniorom, 

osobom odbywającym kwarantannę oraz rodzicom, którzy opiekują się dziećmi pozostającymi w 

domach. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, na co konkretnie zostaną wydane środki 



pieniężne, które od Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli miałaby otrzymać Fundacja Fundusz 

Lokalny SMK? Pan Tomasz Wosk odpowiedział, że jest to zależne od tego, jakie wnioski zostaną 

złożone przez stowarzyszenia z terenu Powiatu Stalowowolskiego. Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Kulpa oznajmiła, że swoje pytanie zadała w kontekście bardzo ograniczonych dochodów Powiatu 

Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił uwagę, że w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego duże oszczędności będą miały miejsce w zakresie przetargów. Następnie Pan 

Starosta zapytał pozostałych Członków Zarządu Powiatu o opinię na temat Wniosku Funduszu 

Lokalnego SMK w sprawie nawiązania współpracy i finansowego uczestnictwa w Programie  

Działaj Lokalnie oraz czy zgadzają się na wsparcie Fundacji Fundusz Lokalny SMK kwotą w 

wysokości 5 tys. złotych? Radny Alfred Rzegocki odpowiedział, że Wniosek Funduszu Lokalnego 

SMK w sprawie nawiązania współpracy i finansowego uczestnictwa w Programie  Działaj Lokalnie 

należy rozpatrzeć pozytywnie i że należy wesprzeć fundację wyżej wymienioną kwotą. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Funduszu Lokalnego SMK w sprawie 

nawiązania współpracy i finansowego uczestnictwa w Programie  Działaj Lokalnie i postanowił 

przekazać Fundacji Fundusz Lokalny SMK  kwotę w wysokości 5 tys. złotych na wsparcie Programu 

Działaj Lokalnie w zakresie lokalnych inicjatyw organizacji pozarządowych na terenie powiatu 

stalowowolskiego.  

Ad. 8. Przyjęcie protokołów: 76/2020 z dnia 30 kwietnia  2020 roku, 77/2020 z dnia 07 

maja 2020 roku oraz 78/2020 z dnia 19 maja 2020 roku.  

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionych 

protokołów. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Protokoły zostały przyjęte.  

Ad. 9. Wolne wnioski.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że Prezes PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk został 

zaproszony na 79 Posiedzenie Zarządu Powiatu Stalowowolskiego aby wziąć udział w dyskusji 

na temat trudnej sytuacji finansowej przedsiębiorstwa spowodowanej znacznym spadkiem 

liczby pasażerów. Następnie Pan Starosta poinformował, że przychody PKS w Stalowej Woli 

wynoszą zaledwie 10% wysokości przychodów sprzed nastania obecnej, trudnej sytuacji. Dodał, 

że istnieje rozwiązanie obecnego problemu, jednakże ma wątpliwości, czy jest ono możliwe do 

zastosowania pod względem formalnym. Następnie Pan Starosta poprosił Prezesa PKS w 

Stalowej Woli Tadeusza Bąka o zabranie głosu na ten temat. Prezes PKS w Stalowej Woli 

Tadeusz Bąk oznajmił, że niewiele osób korzysta z usług zarządzanego przezeń 



przedsiębiorstwa, jednakże gdy kursy na poszczególnych trasach są zawieszane klienci 

wykazują zainteresowanie ponownym ich uruchomieniem. Dodał, że kursy, które zostały 

zawieszone nie są ponownie uruchamiane, gdyż nie istnieje taka możliwość. Oznajmił, że 

działalność PKS w Stalowej Woli została ograniczona w znacznym stopniu w momencie, gdy 

zagrożenie ze strony koronawirusa było największe. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy 

obecnie działalność przedsiębiorstwa jest ograniczona w równym stopniu, czy w miesiącu maju 

nastąpiło zmniejszenie tego ograniczenia? Prezes PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk 

odpowiedział, że obecnie funkcjonuje cała komunikacja publiczna bez kursów szkolnych. Dodał, 

że obok komunikacji publicznej musi funkcjonować również komunikacja komercyjna, gdyż linie 

komunikacji publicznej kończą się w granicach Powiatu Stalowowolskiego. Następnie Prezes 

PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk potwierdził, że przychody przedsiębiorstwa spadły do około 

10 % wysokości przychodów, które uzyskiwało ono przed nastaniem obecnej sytuacji. Oznajmił 

również, że koszty stałe działalności przedsiębiorstwa nie ulegają zmianie, w związku z czym 

zostały one zminimalizowane w tych obszarach, w których było to możliwe. Następnie Pan 

Prezes Tadeusz Bąk poinformował, że wystąpił z prośbą do właściciela przedsiębiorstwa, aby 

rozliczenie PKS w Stalowej Woli związane z rekompensatą, z Funduszem Rozwoju Przewozów 

Autobusowych, gdzie obowiązuje rozliczenie kwartalne, aby mogło ono zostać spłacone 

zaliczkowo w części, którą Urząd Wojewódzki płaci miesięcznie. Dodał, że PKS w Stalowej Woli 

co miesiąc ponosi koszty działalności przedsiębiorstwa, jednakże przedsiębiorstwu zaczyna 

brakować środków na wypłatę wynagrodzeń, w związku z czym zwraca się do właściciela 

przedsiębiorstwa z wyżej wymienioną prośbą. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, 

że prośba Prezesa PKS w Stalowej Woli Tadeusza Bąka dotyczy zadania rządowego. Kierownik 

Referatu Publicznego Transportu Zbiorowego Katarzyna Wieprzęć poinformowała, że 19 maja 

2020 roku Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli wysłało pismo do Wojewody Podkarpackiego 

w omawianej sprawie. Następnie wyjaśniła, że Powiat Stalowowolski, powierzając PKS w 

Stalowej Woli przewozy, wypłaca przedsiębiorstwu rekompensatę, która składa się z dwóch 

elementów: wkładu własnego Powiatu Stalowowolskiego, który stanowi 10% ceny usługi, 

natomiast resztę rekompensaty pokrywa Wojewoda Podkarpacki. Dodała, że Starostwo 

Powiatowe w Stalowej Woli podpisało umowę z Wojewodą Podkarpackim, w której określony 

został kwartalny okres rozliczeniowy. Oznajmiła, że na wniosek Prezesa PKS w Stalowej Woli 

Tadeusza Bąka, 19 maja 2020 roku Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli zwróciło się do 

Wojewody Podkarpackiego z prośbą o rozważenie zmiany zapisów zawartych w wyżej 

wymienionej umowie. Dodała, że niedawno weszła w życie ustawa, na mocy której wysokość 

dopłaty wzrosła z 1 złotego do 3 złotych, jednakże nie został jeszcze podpisany z Wojewodą 

Podkarpackim stosowny aneks. Następnie Pani Katarzyna Wieprzęć poinformowała, że według 

wyliczeń Prezesa PKS w Stalowej Woli Tadeusza Bąka wysokość dopłaty od Wojewody 



Podkarpackiego za miesiąc kwiecień wynosi 220 tys. złotych, przy uwzględnieniu zmiany 

wymienionej we wspomnianej wcześniej ustawie, jednakże zmiana ta formalnie nie obowiązuje 

w rozliczeniach pomiędzy PKS w Stalowej Woli, Powiatem Stalowowolskim a Wojewodą 

Podkarpackim. Dodała, że wkład własny Powiatu Stalowowolskiego do wspomnianej 

rekompensaty za miesiąc kwiecień wynosi około 30 tys. złotych, a w kolejnych miesiącach 

wyniesie ponad 360 tys. złotych, natomiast aby pokryć wszystkie kwoty, które Powiat 

Stalowowolski otrzyma od Wojewody Podkarpackiego musiałby wydać prawie 600 tys. złotych. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zauważył, że jeżeli wysokość dopłaty od Wojewody Podkarpackiego 

wzrośnie z 1 do 3 zł, wkład własny Powiatu Stalowowolskiego również wzrośnie, co 

potwierdziła Kierownik Referatu Publicznego Transportu Zbiorowego Katarzyna Wieprzęć. 

Następnie Pani Katarzyna Wieprzęć poinformowała, że umowy, które Wojewodowie zawierają z 

organizatorami transportu publicznego nie przewidują takich samych warunków w całej Polsce, 

oraz, że w niektórych województwach Wojewoda dopłaca określoną kwotę co miesiąc. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys wyraził opinię, że jeżeli Wojewoda Podkarpacki nie rozpatrzy 

pozytywnie wspomnianej wcześniej prośby Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli o 

rozważenie zmiany zapisów zawartych w umowie z Wojewodą Podkarpackim dotyczącej 

rekompensaty dla PKS w Stalowej Woli może nie zaistnieć możliwość comiesięcznych dopłat dla 

PKS w Stalowej Woli. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zadała pytanie, czy do Starostwa 

Powiatowego wpłynęły już sprawozdania kwartalne od PKS w Stalowe Woli związane z 

poręczeniem przedsiębiorstwu przez Powiat Stalowowolski kwoty 500 tys. złotych? Prezes PKS 

w Stalowej Woli Tadeusz Bąk odpowiedział, że nie posiada informacji na ten temat. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zadał pytanie, od kiedy obowiązuje wspomniana wcześniej ustawa dotycząca 

podwyższenia wysokości dopłaty? Kierownik Referatu Publicznego Transportu Zbiorowego 

Katarzyna Wieprzęć odpowiedziała, że ustawa obowiązuje od maja, co potwierdził Starosta 

Janusz Zarzeczny, lecz dodał, że będzie ona realizowana od dnia 1 kwietnia. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał Prezesa PKS w Stalowej Woli Tadeusza Bąka, czy gdyby Wojewoda 

Podkarpacki zgodził się na miesięczne rozliczenie pieniędzy wystarczyłoby na utrzymanie 

przedsiębiorstwa? Prezes PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk odpowiedział, że przedsiębiorstwu 

brakuje nadal około 500 tys. złotych. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że sytuacja PKS w 

Stalowej Woli może poprawić się we wrześniu, kiedy dzieci i młodzież zaczną uczęszczać do 

szkół. Prezes PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk oznajmił, że zarządzane przezeń 

przedsiębiorstwo w wyniku braku funkcjonowania usług związanych z przewozem szkolnym 

traci dużą część dochodów. Następnie dodał, że PKS w Stalowej Woli kierował do stosownego 

ministra pisma z prośbą o wypłacanie środków finansowych za tzw. „gotowość” do 

wykonywania przewozów szkolnych. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Prezesa PKS w Stalowej 

Woli Tadeusza Bąka o możliwość dokonania zdecydowanej redukcji załogi przedsiębiorstwa z 



uwagi na fakt, że wiele kursów nie jest realizowanych? Prezes PKS w Stalowej Woli Tadeusz Bąk 

odpowiedział, że jest to możliwe, lecz musi odbywać się zgodnie ze stosownymi procedurami. 

Dodał, że utrzymuje zatrudnienie w przedsiębiorstwie na względnie stałym poziomie, natomiast 

dokonał redukcji zatrudnienia na umowę zlecenie. Poinformował, że kolejnym krokiem, który 

zamierza wykonać będzie wprowadzenie rotacyjnych urlopów bezpłatnych. Dodał, że 

warunkiem skorzystania przez PKS w Stalowej Woli z Tarczy Antykryzysowej jest utrzymanie 

obecnego zatrudnienia w przedsiębiorstwie. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Prezesa PKS w 

Stalowej Woli Tadeusza Bąka, czy istnieje szansa na objęcie PKS w Stalowej Woli pomocą w 

ramach Tarczy Antykryzysowej? Pan Prezes Tadeusz Bąk odpowiedział, że pierwszy wniosek w 

ramach Tarczy Antykryzysowej dotyczy dofinansowania z PUP. Następnie oznajmił, że wniosek 

ten został przez niego złożony a PKS w Stalowej Woli uzyska dofinansowanie w wysokości około 

150 tys. złotych. W dalszej kolejności poinformował, że kolejnym wnioskiem w ramach Tarczy 

Antykryzysowej jest wniosek w ramach Państwowego Funduszu Rozwoju o subwencję. Radny 

Alfred Rzegocki zwrócił się z prośbą do Starosty Janusza Zarzecznego o podsumowanie dyskusji. 

W odpowiedzi Pan Starosta oznajmił, że w pierwszej kolejności należałoby wprowadzić aneks 

do umowy z Wojewodą Podkarpackim lub zawrzeć nową umowę dotyczącą comiesięcznego 

rozliczania rekompensaty dla PKS w Stalowej Woli. Kolejnym krokiem na rzecz pomocy PKS w 

Stalowej Woli byłoby przekazanie kwoty z całego roku poprzez dofinansowanie w kwocie około 

360 tys. złotych. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zwróciła uwagę, że rozliczeń do Wojewody 

dokonuje się ujawniając wkład własny. Starosta Janusz Zarzeczny poprosił Prezesa PKS w 

Stalowej Woli Tadeusza Bąka o złożenie sprawozdania kwartalnego za ostatni kwartał. Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Powiat Stalowowolski może udzielić PKS w Stalowej Woli 

własny udział za cały kwartał.  

Ad. 10. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  
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